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家長通告 2023-2024/154 

「哈羅香港國際學校戲劇觀賞」家長邀請信 

 

敬啟者： 

 

  哈羅香港國際學校將舉行戲劇演出 - 百老匯音樂劇《Little Shop of Horrors》。本校老師將

帶領同學到場觀賞。是次活動為「哈羅香港國際學校英語戲劇課」交流計劃的一部分，讓同

學認識英語應用的多樣性，加深學生對英語學習之興趣，亦可感受現場演出的魔力。誠邀家

長一同出席；惟名額有限，報名從速。詳情如下： 

 

日期： 2 月 1 日（星期四） 

時間： 下午 6:00 – 10:00 

地點： 

集合時間： 

集合地點： 

解散地點： 

交通： 

哈羅香港國際學校 

下午 5:30 

本校操場 

屯門港鐵站 B 出口 

旅遊車來回，費用全免 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與劉展耀老師聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年一月三十日 
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Notice to Parents 2023-2024/154 

Invitation to Harrow International School Hong Kong Drama Appreciation 

 

30th January 2024 

 

Dear Sir/Madam, 

 

Harrow International School Hong Kong will be hosting a theatrical performance of the 

Broadway musical "Little Shop of Horrors." Our teachers will accompany students to attend this 

event, which is part of the Harrow International School Hong Kong Drama Exchange Programme. 

The purpose is to expose students to the diversity of English language applications, deepen their 

interest in English learning, and allow them to experience the magic of live performances. We 

cordially invite parents to join us; however, please note that seats are limited, so early registration is 

recommended. Details are as follows: 

 

Date: 1st February 2024 (Thursday) 

Time: 06:00 p.m. - 10:00 p.m. 

Venue: 

Gathering Time: 

Gathering Point: 

Dismissal Point: 

Transportation: 

Harrow International School Hong Kong 

05:30 p.m. 

School Playground 

Tuen Mun MTR Station Exit B 

Round-trip transportation by coach, free of charge 

 

For inquiries, please contact Mr. Lau Chin Yiu at 2461 1555. 

 

Yours sincerely, 

 

 

Principal Chan Yuet Ping 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

http://www.jcctm.edu.hk/

